義守大學高教深耕計畫推動委員會設置辦法 Regulations for the Establishment of Committee of Promoting ISU Higher Education SPROUT Project at I-Shou University

107年3月17日校長核定公告全文

Promulgated with the consent of the President dated March 17, 2018

113年5月15日行政會議修正通過(第1、3條),113年5月21日校長核定公告

Amendments to Articles 1 and 3 adopted by the University Administration Council on May 15, 2024, and

promulgated with the consent from the President dated May 21, 2024

113年9月25日行政會議修正通過(第3條),113年10月7日校長核定公告
Amendments to Article 3 adopted by the University Administration Council on September 25, 2024, and
promulgated with the consent from the President dated October 7, 2024

- 第一條 為持續推動「教育部高等教育深耕計畫」(以下簡稱高教深耕計畫)政策,特設「義守大學高教深耕計畫推動委員會」(以下簡稱本委員會)。
- Article 1 The Committee of Promoting ISU Higher Education SPROUT Project (hereinafter referred to as "the Committee") is established by I-Shou University with the aim of facilitating and supporting the Higher Education SPROUT Project of the Ministry of Education (hereinafter referred to as "the Project").

第二條 本委員會職掌:

- 一、督導推動高教深耕計畫。
- 二、審議高教深耕計畫經費編列事官。
- 三、統籌高教深耕計畫之執行、管考及績效撰寫。
- 四、議決高教深耕計書相關事官。

Article 2 The Committee is responsible for:

- 1. supervising the promotion of the Project;
- 2. deliberating the budget for the Project;
- 3. supervising the implementation, progress, and performance of the Project, and compiling performance reports; and
- 4. deliberating other matters relating to the Project.
- 第三條 本委員會置委員若干人,由校長、副校長、教務長、學生事務

長、總務長、研發長、國際及兩岸事務處處長、圖書與資訊處處長、 校務研究處處長、主任秘書、人力資源處處長、會計處處長、產學 智財營運總中心中心主任、各學院院長、通識教育中心中心主任 組成,校長為主任委員,校務研究處處長為執行總幹事。

- Article 3 The Committee consists of the following members: the President, vice presidents, the Dean of Academic Affairs, the Dean of Student Affairs, the Dean of General Affairs, the Dean of Research and Development, the Dean of International and Cross-strait Affairs, the Dean of Library and Information Services, the Dean of Institutional Research, the Secretary-General, the Dean of Human Resources, the Dean of Accounting, the Center Director of Industry-University Collaboration and Intellectual Property Management, college deans, and the Center Director of General Education. The President holds the chairmanship of the Committee, and the Dean of Institutional Research serves as the executive secretary.
- 第四條 本委員會定期召開會議,並得視業務需要召開臨時會議。
- Article 4 The Committee shall meet periodically, and ad hoc meetings may be called if necessary.
- 第五條 本委員會之行政業務由校務研究處負責辦理。
- Article 5 The Office of Institutional Research is responsible for administrative matters relating to the Committee.
- 第六條 本辦法經行政會議審議通過,陳請校長核定後自公告日實施。
- Article 6 The Regulations become effective on the third day of promulgation after being adopted by the University Administration Council and ratified by the President.
- Note: In case of any disputes or misunderstanding regarding the interpretation of the language or terms of the Regulations, the Chinese language version shall prevail.